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PROTOKÓŁ NR LXX/2024 

Z LXX  SESJI RADY GMINY S A N T O K 

31  STYCZNIA  2024R. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, w tym przedstawienie pism i opinii, wniosków, itp. wpływających 

do Rady oraz informacje o sposobie ich załatwienia. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Pytania radnych, sołtysów i mieszkańców. 

7. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Województwa Lubuskiego na opracowanie dokumentacji dla zadania pn.: „Budowa 

wyspy spowalniającej ruch oraz przejścia dla pieszych w pasie drogowym drogi 

wojewódzkiej nr 158 w miejscowości Wawrów” . (projekt 1) 

8. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1404F ul. Wylotowa w m. Janczewo”. (projekt 2) 

9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa wraz z 

rozbudową drogi powiatowej nr 1406F na odcinku Wawrów -Czechów. Etap II”. 

(projekt 3) 

10. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace związane z ochroną zabytków  (projekt 

4) 

11. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace związane z ochroną zabytków. (projekt 

5) 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2024. (projekt 

6) 

13. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok na lata 

2024-2043  (projekt 7). 

14. Odpowiedzi na pytania zgłaszane na bieżącej sesji lub zgłoszone na poprzednich 

sesjach. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie obrad LXX Sesji Rady Gminy Santok. 

 

Ad.1 porządku obrad  

Otwarcie sesji i stwierdzenie ich prawomocności.  

Przewodnicząca Rady Gminy dokonała otwarcia LXX  sesji o godz. 10
05

, witając wszystkich 

przybyłych na obrady oraz poinformowała, że obrady sesji są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto nagrania z obrad będą 

udostępniane w BIP, na stronie internetowej gminy oraz w Biurze Rady. Radni głosują przez 

podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na urządzeniu, które umożliwia 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań. Ustawowy skład rady wynosi 15 

radnych. Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum 

niezbędne do prowadzenia obrad rady gminy oraz podejmowania prawomocnych uchwał.  
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2 porządku obrad  

Ustalenie porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby do porządku posiedzenia wprowadzić 

następujące projekty uchwał: 

Pkt. 14 Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. (projekt 8) 

Pkt. 15 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. Przygotowanie Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania: „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej 

nr 1365F na odcinku Czechów - Santok”. (projekt 9) 

Pkt. 16 Uchwała w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych oraz 

liczby punktów za każde z kryteriów. (projekt 10) 

Pkt 17 Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Santok do realizacji Programu „Korpusu 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024. (projekt 11) 

Pkt. 18 Apel Nr LXX/609/2024 Rady Gminy Santok  z dnia 31 stycznia 2024r. do Premiera 

Rządu Rzeczypospolitej Polskiej Pana Donalda Tuska oraz do Zarządu PKP Polskie Linie 

Kolejowe S.A. (projekt 12) 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o zmianę w porządku obrad. 

Rada Gminy w drodze głosowania  przyjęła wniosek. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad.  
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3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, w tym przedstawienie pism i opinii, wniosków, itp. wpływających 

do Rady oraz informacje o sposobie ich załatwienia. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Pytania radnych, sołtysów i mieszkańców. 

7. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Województwa Lubuskiego na opracowanie dokumentacji dla zadania pn.: „Budowa 

wyspy spowalniającej ruch oraz przejścia dla pieszych w pasie drogowym drogi 

wojewódzkiej nr 158 w miejscowości Wawrów” . (projekt 1) 

8. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1404F ul. Wylotowa w m. Janczewo”. (projekt 2) 

9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa wraz z 

rozbudową drogi powiatowej nr 1406F na odcinku Wawrów -Czechów. Etap II”. 

(projekt 3) 

10. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace związane z ochroną zabytków  (projekt 

4) 

11. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace związane z ochroną zabytków. (projekt 

5) 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2024. (projekt 

6) 

13. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok na lata 

2024-2043  (projekt 7). 

14. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. (projekt 8) 

15. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. Przygotowanie Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania: „Przebudowa wraz z rozbudową drogi 

powiatowej nr 1365F na odcinku Czechów - Santok”. (projekt 9) 

16. Uchwała w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

oraz liczby punktów za każde z kryteriów. (projekt 10) 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Santok do realizacji Programu „Korpusu 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024. (projekt 11) 

18. Apel do Premiera Rządu Rzeczypospolitej Polskiej Pana Donalda Tuska oraz do 

Zarządu PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. (projekt 12) 

19. Odpowiedzi na pytania zgłaszane na bieżącej sesji lub zgłoszone na poprzednich 

sesjach. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie obrad LXX Sesji Rady Gminy Santok. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Rada Gminy w drodze głosowania  przyjęła porządek obrad. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 
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6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Głos zabrał Wójt oraz Starosta powiatu gorzowskiego Agnieszka Chudziak. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Tadeusz Boczula. 

 

Ad. 3 porządku obrad  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, w tym przedstawienie pism i opinii, wniosków, itp. wpływających do Rady 

oraz informacje o sposobie ich załatwienia. 

 

Przewodnicząca Rady złożyła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 

poinformowała o pismach, które wpłynęły do Biura Rady. 

 

Ad. 4 porządku obrad  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż do Biura Rady interpelacje nie wpłynęły. 

 

Ad.5 porządku obrad  

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad.6 porządku obrad  

Pytania radnych, sołtysów i mieszkańców. 

 

Pytania zadały następujące osoby: 

Radny Ireneusz Kucner; 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska; 

Radny Zbigniew Łukasiewicz; 

 

Odpowiedzi udzieliły następujące osoby: 

Starosta powiatu gorzowskiego Agnieszka Chudziak; 

Wójt; 
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Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (godz. 11.15). Po przerwie (godz.11.50) 

kontynuowano obrady zgodnie z porządkiem posiedzenia. 

 

Ad.7 porządku obrad  

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Województwa Lubuskiego na opracowanie dokumentacji dla zadania pn.: „Budowa wyspy 

spowalniającej ruch oraz przejścia dla pieszych w pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 

158 w miejscowości Wawrów” . (projekt 1) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Lubuskiego na opracowanie 

dokumentacji dla zadania pn.: „Budowa wyspy spowalniającej ruch oraz przejścia dla 

pieszych w pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 158 w miejscowości Wawrów. 

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/598/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 8 porządku obrad  

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1404F ul. 

Wylotowa w m. Janczewo”. (projekt 2) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1404F ul. Wylotowa w m. Janczewo”.  

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - wstrzymany 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/599/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.9 porządku obrad  

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa wraz z rozbudową drogi 

powiatowej nr 1406F na odcinku Wawrów -Czechów. Etap II”. (projekt 3) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania 

pn. „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1406F na odcinku Wawrów -

Czechów. Etap II”. 

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  
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8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/600/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.10 porządku obrad  

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace związane z ochroną zabytków  (projekt 4) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na 

prace związane z ochroną zabytków . 

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/601/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.11 porządku obrad  

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace związane z ochroną zabytków. (projekt 5) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 
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Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na 

prace związane z ochroną zabytków. 

 Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/602/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.12 porządku obrad  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2024. (projekt 6) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Tadeusz Boczula. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej gminy Santok na rok 2024.  

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - przeciw 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  
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8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - przeciw 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/603/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.13 porządku obrad  

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok na lata 2024-

2043  (projekt 7). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Tadeusz Boczula. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Santok na lata 2024-2043. 

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - przeciw 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - przeciw 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/604/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.14 porządku obrad  

Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. (projekt 8) 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - przeciw 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - przeciw 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/605/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.15 porządku obrad  

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. Przygotowanie Programu Funkcjonalno-

Użytkowego dla zadania: „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1365F na 

odcinku Czechów - Santok”. (projekt 9) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania 

pn. Przygotowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania: „Przebudowa wraz 

z rozbudową drogi powiatowej nr 1365F na odcinku Czechów - Santok”.  

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 
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3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/606/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

  

Ad.16 porządku obrad  

Uchwała w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych oraz liczby punktów 

za każde z kryteriów. (projekt 10) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych oraz liczby punktów za każde z kryteriów.  

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/607/2024 stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad.17 porządku obrad  

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Santok do realizacji Programu „Korpusu 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024. (projekt 11) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 

Santok do realizacji Programu „Korpusu Wsparcia Seniorów” na rok 2024. 

Rada przyjęła uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Tekst jednolity uchwały nr LXX/608/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.18 porządku obrad  

Apel do Premiera Rządu Rzeczypospolitej Polskiej Pana Donalda Tuska oraz do Zarządu 

PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. (projekt 12) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner przedstawił pozytywną 

opinię komisji do apelu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

przedstawił pozytywną opinię komisji do apelu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie apel do Premiera Rządu Rzeczypospolitej 

Polskiej Pana Donalda Tuska oraz do Zarządu PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.  

Rada  przyjęła apel. 

Wyniki głosowania: 

1. Tadeusz Boczula - za 



13 

 

2. Daria Kaźmierczak - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Zbigniew Łukasiewicz – za 

6. Renata Nowosad – za 

7. Krystyna Podsiadło – za  

8. Mirosława Porańczyk - za 

9. Wojciech Przybył - za 

10. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

11. Renata Szostak – za  

12. Marian Tomkiewicz – za 

13. Tomasz Żarski - za 

 

Tekst jednolity apelu nr LXX/609/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.26 porządku obrad  

Odpowiedzi na pytania zgłaszane na bieżącej sesji lub zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Odpowiedzi udzielono w pkt. 6. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych o obowiązku złożenia oświadczenia 

majątkowego z tytułu zakończenia kadencji. 

 

Ad.27 porządku obrad  

Wolne wnioski i informacje. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Przedstawiciel Rady Gminy w Zarządzie Związku MG-6 Zbigniew Łukasiewicz, Radna 

Magdalena Rzeczycka-Więckowska. 

 

Przewodnicząca Rady oraz Wójt  złożyli życzenia Bożonarodzeniowe i Noworoczne. 

 

Ad.28 porządku obrad  

Zamknięcie obrad LXX Sesji Rady Gminy Santok. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady LXX 

sesji o godz. 12
40

.   

 

Nagranie z obrad Sesji Rady Gminy dostępne jest w BIP Gminy Santok 

(https://sesje.pl/archiwum/lubuskie/gorzowski/santok) 

 

 Protokolant              Przewodnicząca Rady Gminy  

  

Joanna Krystosik                    Renata Nowosad 

 

https://sesje.pl/archiwum/lubuskie/gorzowski/santok

